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T.C. 

KEPEZ BELEDĠYESĠ 

MECLĠS BAġKANLIĞI 

 

                                                                              SEÇĠM DEVRESĠ :31.03.2019 

                                                                              TOPLANTI TARĠHĠ  :06.11.2019 

                                                                              TOPLANTI DÖNEMĠ :OLAĞAN 

                                                                              TOPLANTI GÜNÜ :ÇARġAMBA 

 

TOPLANTI TUTANAĞI 

(HERKESE AÇIK OTURUM) 

5393 Sayılı Belediye Yasasının 20.maddesi uyarınca KASIM 2019 Olağan Meclis 

Toplantısı 06.11.2019 tarihinde tek oturum halinde toplanmıĢtır. 06.11.2019 tarihli 

Meclis Toplantısında Meclis Üyesi Gülhanım KARCI BARĠKAN haricinde Tüm 

Belediye Meclis Üyelerinin hazır bulundukları görülmüĢtür.  

 

2019 KASIM AYI OLAĞAN MECLĠSĠ 

 

BĠROL ARSLAN:  Yoklamamız yapıldı. Yeterli çoğunluğumuz var. Ama bir meclis üyemiz 

Gülhanım KARCI BARĠKAN mazeret bildirerek babasının ameliyatı dolayısıyla aramızda 

bulunamıyor. Sayın BARĠKAN ailesine ben geçmiĢ olsun diyorum. Ve babasına da acil 

Ģifalar diyerek baĢlamak istiyorum. Kasım Ayı Olağan Meclis Toplantımızın 1. BirleĢimini 

açıyorum. Değerli Meclis Üyelerimiz ve bizleri canlı yayında izleyen çok değerli halkımız 

Kepez Belediye Meclisinde grubu bulunan 3 (üç) Siyasi Parti‟nin Sayın Grup BaĢkanları 

Cumhuriyet Halk Partisi Grubu adına Sayın Mehmet YAMAN, Adalet ve Kalkınma Partisi 

adına Sayın Mehmet NAĠR, ĠYĠ Parti Grubu adına Sayın Halil UYANIK‟ın ortak imzası ile 

hazırlanan BarıĢ Pınarı Harekatı Bildirisini sizlerle paylaĢmak istiyorum.   

    Ülkemiz; Fırat‟ın doğusunda terör örgütleri PKK,PYD,YPG ve DEAġ‟ın varlığını 

sonlandırmak, hudutlarımızın ve halkımızın güvenliğini sağlamak, barıĢ koridorunu tesis 

ederek Suriyeli kardeĢlerimizin biran önce topraklarına, evlerine dönüĢlerini sağlamak üzere 

BarıĢ Pınarı Harekatını baĢlatmıĢtır. Bu harekat tüm bölgeye huzur ve güvenlik vaat 

etmektedir. Bu çerçevede Kepez Belediye Meclisi olarak BarıĢ Pınarı Harekatında ülkemizin 

ve Kahraman Mehmetçiğimizin yanında olduğumuzu bildiriyoruz. Harekatın baĢarıyla 

tamamlanacağına yürekten inanıyor, fedakar askerlerimize baĢarılar diliyoruz.  

       Dualarımız; kahraman askerlerimizin burnu dahi kanamadan BarıĢ Pınarı Harekatının 

biran önce baĢarılı bir Ģekilde tamamlanması içindir. Harekat sürecinde Ģehit olan 

askerlerimize Allah‟tan rahmet diliyoruz. ġehit olan kahraman askerlerimizin ailelerine ve 

ulusumuza baĢsağlığı diliyoruz. Yaralı askerlerimize acil Ģifalar diliyoruz. Evet değerli Meclis 

Üyeleri arkadaĢlarım bu metni Meclisimizde bulunan 3 (üç) Siyasi Partinin Sayın Grup 

BaĢkan Vekilleri imzalayarak benim de okumamı talep etmiĢlerdi. Ve bunu gerçekleĢtirmenin 

mutluluğu içindeyim. Meclis gündemine geçmeden geçen ayın bir değerlendirmesini yapmak 

istiyorum. Değerli Meclis Üyesi arkadaĢlarım Boğazkent Mahallemizde Kadın Spor ve Sağlık 

Merkezimizin birbirinden değerli üyeleri ile birlikte kahvaltıda buluĢtuk. Kepez‟imizle ilgili 
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düĢüncelerini ve önerilerini bizimle paylaĢan Boğazkent li kadınlarımıza ayrı ayrı teĢekkür 

ediyorum. Lokantacılar Odasını ziyaret ederek esnafımızın beklenti ve dileklerini konuĢtuk. 

Çözüm konusunda elimizden geleni yapmaya hazır olduğumuzu oda baĢkanıma ilettim. 

Kongre sürecini tamamlayarak Meclislerini ve çalıĢma guruplarını oluĢturan Kepez Kent 

Konseyini Belediye Meclis Üyesi arkadaĢlarımla birlikte ziyaret ettik. Ben değil biz diyerek 

yola çıkan Kepez Kent Konseyi Üyelerimize baĢarılar diliyorum. Mezun olduğum Çanakkale 

Endüstri Meslek Lisesi Mezunları Derneğini ziyaret ettim. Bu ziyaret sırasında emeklerini 

ödeyemeyeceğim öğretmenlerimin ellerinden öptüm ve karĢılıklı diyaloğumuzu sürdürdük. 

Kepez Sporumuzun lig öncesi son antrenmanını Kepez Spor BaĢkanı Sayın Ahmet Rasim 

BAġAK, Yönetim Kurulu üyeleri ve Belediye Meclis Üyeleri ile birlikte izledik. Antrenman 

sonrasında da sporcu kardeĢlerimize yeni sezonda baĢarılar dileyerek tatlı ikramında 

bulunduk.  Ve Kepez Spor‟un maçları da bu arada baĢladı. Ben baĢarılı Mustafa Kemal 

ATATÜRK‟ün de dediği gibi sporcunun Zeki, Çevik aynı zaman da Ahlaklısını severim 

dediği gibi Kepez Sporcularını da ahlaklı bir Ģekilde bu yıl mücadele etmelerini diliyorum. Ve 

en önemlisi de elbette ki sporcu sağlığının ön planda olduğu centilmence bir sezon geçmesini 

diliyorum. Hamidiye Mahallemizde ki Kadın Spor ve Sağlık Merkezlerini değerli üyeleri ile 

birlikte kadınlarımız ile bir kahvaltı da buluĢtuk. Kepez‟imizle ilgili Mahalle‟mizle ilgili 

böyle ihtiyaçları ile ilgili karĢılıklı görüĢ alıĢ veriĢinde bulunduk. Kendilerine çok teĢekkür 

ediyorum. Dümrek Köyü Muhtarı Sayın Abdülkerim YAVUZ, Akçapınar Köyü Muhtarı 

Sayın Ömer KAYA ve Kızılcaören Köyü Muhtarı Sayın Ġlhan ABLAK ziyaretime geldiler. 

Emeğin ve emekçinin dostu Belediyecilik anlayıĢımız gereği köylerimizle iĢbirliğimiz ile 

çalıĢmalarımız geliĢerek devam edecektir. Bunları sizlerle paylaĢmak istiyorum. Kepez‟imizin 

aydınlık yüzleri 100. Yıl ve Cumhuriyet Mahallesi Spor Merkezlerimizin değerli üyeleri 

kadınlarımızla kahvaltı etkinliğinde buluĢtuk. Bu etkinliklere eĢimle birlikte katılarak 

kadınlarımızla güzel diyaloglar kurarak onların taleplerini, mahallenin ihtiyaçlarını karĢılıklı 

uzlaĢı içinde birbirimizle paylaĢımlarda bulunduk. Bu arada Kepez Kent Konseyi‟nin kuruluĢ 

aĢamalarını tamamladıktan sonra düzenlediği Çanakkale Ġli sınırları içinde tüm Belediye 

BaĢkanlarının ve tüm kurulu Kent Konsey BaĢkanlarının davet edildiği Kepez Aqua Parktaki 

bir kahvaltı etkinliğimizde bir araya geldik. Elbette ki birlikte yönetim anlayıĢımızı orada da 

gelen tüm konuklarımıza Sayın Vali Yardımcımız da vardı. Kendisine de çok teĢekkür 

ediyorum. Sayın Vali Yardımcımız Celil ATEġOĞLU da katıldı. Çanakkale Kent Konseyi 

Yürütme Kurulları nın da olduğu güzel bir etkinlikti. Ve sade Kepez değil bölgemiz adına 

birlikte yönetim anlayıĢımızı adına paylaĢtım. BU arada Çanakkale Belediyesi Teoman 

ALPAY Türk Sanat Müziği Korosu Turan Mildon Kültür Merkezi‟nde misafir ettik. Bizlere 

sundukları Cumhuriyet Resitali gerçekten muhteĢem bir eserdi. Ben bizlere destekleri 

dolayısıyla Sayın Çanakkale Belediyesi Teoman ALPAY Türk Sanat Müziği Korosu‟na da 

buraya gelip konser verdiği konser için çok teĢekkür etmek istiyorum. Ayrıca bilmenizi 

isterim ki bu akĢam bu koromuzun Atatürk‟ün sevdiği Mustafa Kemal ATATÜRK‟ün sevdiği 

Ģarkıları sunacağı konserimiz bu akĢam saat 20:00 de. Tüm halkımızı buradan Turhan Mildon 

Kültür Merkez‟indeki konserimize buradan da davet etmek istiyorum. Cumhuriyet bizim için 

kadınıyla, erkeğiyle, köylüsüyle, kentlisiyle, doğulusuyla, batılısıyla, kuzeylisiyle, 

güneylisiyle birlik ve beraberlik içinde gerçekleĢtirdiğimiz mucizenin yeniden var oluĢum 

adıdır. Cumhuriyet‟imizin kuruluĢunun 96. Yıl dönümünde sizlerin de katılımıyla büyük bir 

coĢkuyla kutladık. Sabah Atamızın anıtına saygı duruĢunda bulunduk. Çelenklerimizi sunduk. 

Öğleyin halkımızın katıldığı bir mevlidi Ģerif okundu. Halkımıza pilav ikramında bulunduk. 

AkĢam da bir fener alayı düzenledik. Ġlk defa Kepez de gerçekleĢen bir fener alayı idi. 
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Halkımız gerçekten büyük bir coĢkuyla Cumhuriyet‟in kuruluĢunun 96. Yıl kuruluĢ yıl 

dönümünü büyük bir coĢkuyla kutladı. Elbette ki fener alayın bitiminde Kepez Kent 

Konseyinin yaklaĢık 2 (iki) aydır sürdürmüĢ olduğu Harmandalı Kurslarının resitalini 

sundular. Evet Harmandalı ama Cumhuriyet Harmandalını halkımız birlik içinde icra etti. 

Ardından havai fiĢek gösterilerimizle Kepez de Cumhuriyet Bayramımızı dolu dolu halkımız 

ile birlikte coĢku içinde kutladık. Ve bu coĢkuya destek olan katkı sunan tüm halkımıza da 

buradan Ģükranlarımı sunmak istiyorum. Evet değerli Meclis Üyesi ve bizleri televizyonları 

baĢında izleyen değerli halkımız üzgünüz ki Kepez‟de güneĢimiz sen ol diyerek GüneĢ 

kızımız ve tüm ihtiyaç sahipleri için Belediyemiz ek hizmet binamızda düzenlendiğimiz bir 

organizasyon ile kök hücre bağıĢçısı olduk. Bende bu organizasyona katıldım. ĠnĢallah bu 

organizasyon da alınan örnekler ihtiyaç sahiplerine ulaĢır. Halkımız da GüneĢ‟imize diğer 

hastalara umut olur, çare olur diye ümit ediyorum. Bununla ilgili dualarımın olduğunu 

belirtmek isterim. Tabi bu organizasyona Belediye Personellerimiz ayrıca Belediye Meclis 

Üyelerimiz ve halkımız da katıldı. Kepez de böyle bir Kızılay ile birlikte yapılan ortak 

organizasyondu. Evet çok değerli Meclis Üyesi arkadaĢlarım bir önceki Meclis 

Tutanaklarımızı sizlere ulaĢtırdık. Maillerle geçen toplantımızın sonuna doğru bununla ilgili 

açıklama yapmıĢtım. Bu Ģekilde mail yoluyla göndererek bir tasarruf sağlayalım diye 

düĢünüyoruz ama bu Ģekilde oylama yapalım mı? Ġsteyen arkadaĢlara da bunları yazılı metinle 

de iletebiliriz. UlaĢmayan sorun yaĢayan Meclis Üyesi arkadaĢım var mı? Bir önceki Meclis 

Tutanakları.  

MEHMET NAĠR: BaĢkanım yok Ģu anda zaten bunu söylemiĢtim. Bunu zaten bunu bana 

vermeyin dedim. ArkadaĢlar yine getiriyor. Gündemle biliyoruz. Bir sonraki olacak gündem 

gelsin daha iyi olur.       

BĠROL ARSLAN:  Gündem geliyor zaten. Gündemi de mi mail ile gönderelim onu mu diyor 

sunuz? Elden dağıtmaya gerek yok. Peki. Bürokrat arkadaĢlarım not aldı. Onunla ilgili o halde 

oylama yapalım mı? Gerek yok peki. Hem bir önceli Meclis Tutanakları hem de gündemi 

mail yoluyla gönderiyoruz. Uygundur. Uygundur Ġyi Parti Grubu. Cumhuriyet Halk Partisi 

Grubu uygundur. O halde hem Meclis Tutanakları hem de Meclis Gündemi mail 

adreslerimize elektronik olarak geliyor. ġimdi yapmıĢ olduğunuz katkılardan dolayı Meclis 

Üyesi arkadaĢlarıma teĢekkür etmek istiyorum.  

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.   

BĠROL ARSLAN: Evet Ģimdi değerli Meclis Üyesi arkadaĢlarım bir önceki Meclis 

Toplantısının Tutanaklarını okunmuĢ olarak kabul edelim mi? Oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler? Oy birliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Değerli Meclis Üyesi 

arkadaĢlarım Ģimdi gündemimize geçiyorum. Gündemimiz katip üyemize bırakıyorum.  
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BURÇĠN SOYSAL:  

GÜNDEM: 

1. Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisi‟nin 14.10.2019 tarih ve 97509404.301.05.819 

sayılı kararı ile Belediyemize hibe edilen 35 CSR 57 plaka no‟lu 0345 Solo Mercedes 

marka 1 (bir) adet otobüsün kabulü hususunun görüĢülmesi,  

2. 2020 Mali Yılı Bütçesi, 

3. 2020 Mali Yılı Gelir Tarifesi, 

4. Belediyemiz Meclisinin 06.03.2019 tarih ve 2019/45 sayılı kararı ile kabul edilen, 

Kepez Belediyesi Servis Araçları Hizmet Yönetmeliğinin yeniden düzenlenmesi 

hususunun görüĢülmesi, 

5. Kerim ġENGÖREN‟in 03.10.2019 tarih ve 58204 kayıt numaralı dilekçesine istinaden 

ġehit J.Astsb.Kd.BçvĢ. ġerefettin ġENGÖREN adının Beldemizde park/caddeye 

verilmesi hususunun görüĢülmesi, 

6. Belediyemiz Meclisi‟nin 02.10.2019 tarih ve 2019/137 sayılı kararı ile Ġsim Tespit 

Komisyonu‟na sevk edilen, Ramazan KAġIKÇI‟nın 13.09.2019 tarih ve 57289 kayıt 

numaralı dilekçesine istinaden, ġehit Astsubay Kıvanç KAġIKÇI isminin Sahil Yolu 

Caddesi‟ne verilmesi hususunun görüĢülmesi,  

7. Belediyemiz Meclisi‟nin 02.10.2019 tarih ve 2019/136 sayılı kararı ile Ġsim Tespit 

Komisyonu‟na sevk edilen, Fatma KAYA, Akın KAYA, Aysun KAYIHAN‟ın 

17.09.2019 tarih ve 57501 kayıt numaralı dilekçelerine istinaden, Cumhuriyet 

Mahallesi, yeni yapılan meydan alanına Necdet KAYA isminin verilmesi hususunun 

görüĢülmesi, 

8. Belediyemiz Meclisi‟nin 02.10.2019 tarih ve 2019/149 sayılı kararı ile Ġsim Tespit 

Komisyonu‟na sevk edilen, Perihan ERDOĞAN‟ın 30.09.2019 tarih ve 58033 kayıt 

numaralı dilekçesine istinaden Zeki ERDOĞAN‟ın isminin Beldemizde uygun 

görülen cadde/sokak/park alanına verilmesi hususunun görüĢülmesi, 

9. Belediyemiz Meclisi‟nin 02.10.2019 tarih ve 2019/150 sayılı kararı ile Ġsim Tespit 

Komisyonu‟na sevk edilen, Sevinç KORKMAZ‟ın 01.10.2019 tarih ve 58098 kayıt 

numaralı dilekçesine istinaden Selahattin KORKMAZ‟ın adının Beldemizde uygun 

görülen bir yer verilmesi hususunun görüĢülmesi, 

10.Belediyemiz Meclisi‟nin 02.10.2019 tarih ve 2019/151 sayılı kararı ile Ġsim Tespit 

Komisyonu‟na sevk edilen, Mustafa DEĞĠRMENCĠ‟nin 01.10.2019 tarih ve 58096 

kayıt numaralı dilekçesine istinaden Veli DEĞĠRMENCĠ‟nin adının yeniden 

düzenlenen Meydan Sokak‟ta bulunan park alanına verilmesi hususunun görüĢülmesi,  

11.Çanakkale Merkez Kepez Beldesi Hamidiye Mahallesinde Kalan ĠĢyerlerinin Açık 

Alan Kullanımlarının Düzenlenmesine Ait Yönetmelik hususunun görüĢülmesi, 

12. Belediyemiz Meclisi‟nin 02.10.2019 tarih ve 2019/136 sayılı kararı ile Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu‟na sevk edilen, Beldemiz Çınarlı Köyü, Pafta: H16C-18B-4D, 

Ada: 0, Parsel: 1675'de kayıtlı taĢınmaz üzerinde 1/1000 ölçekli Ġlave Uygulama Ġmar 

Plan DeğiĢikliği hususunun görüĢülmesi, 

13. Belediyemiz Meclisi‟nin 02.10.2019 tarih ve 2019/136 sayılı kararı ile Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu‟na sevk edilen, Kepez Beldesi, Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 

H16C-13C-4C, H16C-13C-3D, Parsel: 1184, 1185, 1187, 1188, 1189, 1196, 1197, 

1198'de kayıtlı taĢınmazların ve Kamusal Alanı kapsayan alanda Kıyı Kesimi 1/5000 

ölçekli Nazım Ġmar Plan DeğiĢikliği hususunun görüĢülmesi, 
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14. Belediyemiz Meclisi‟nin 02.10.2019 tarih ve 2019/136 sayılı kararı ile Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu‟na sevk edilen, Kepez Beldesi, Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 

H16C-13C-4C, H16C-13C-3D, Parsel: 1184, 1185, 1187, 1188, 1189, 1196, 1197, 

1198'de kayıtlı taĢınmazların ve Kamusal Alanı kapsayan alanda Kıyı Kesimi 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Plan DeğiĢikliği hususunun görüĢülmesi, 

15. Belediyemiz Meclisi‟nin 2019 Aralık ayında yapacağı Meclis toplantı gün tespiti, 

16.  KapanıĢ. 

 

BĠROL ARSLAN: TeĢekkür ediyorum. Değerli Meclis arkadaĢlarım 2 (iki) adet ek 

önergemiz var. Bunları katip üyemiz okuyacak ayrı ayrı oylamaya geçeceğiz. Buyurun lütfen.   

 

SEVĠM ÖZTÜRK AYGÖREN: Önerge 1. Meclis BaĢkanlığına Ġlgi: T.C. Çanakkale 

Belediye Meclisi‟nin 01.11.2019 tarih ve 2019/123 sayılı kararı. Ġlgi Meclis Kararı ile 17 EL 

357 ve 17 DH 673 plakalı 2 (iki) adet otobüsün Belediyemize hibesi kabul edilmiĢ olup, söz 

konusu hibenin 5393 Sayılı Belediye Kanununun 15. Maddesinin „i‟ bendi hükümlerine 

istinaden kabulünün Sayın Meclis Heyetince görüĢülerek gerekli kararın alınmasını arz ve 

teklif ederim. 06.11.2019 Ülkü ġĠMġEK TUTAK Belediye Meclis Üyesi, Mehmet YAMAN 

Belediye Meclis Üyesi.  

 

BĠROL ARSLAN: Evet değerli arkadaĢlarım ek gündemin gündemimize alınmasını 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ederim. 

Gündemin 2. Maddesi ek gündem. 

 

SEVĠM ÖZTÜRK AYGÖREN: Önerge 2. Meclis BaĢkanlığına 5393 Sayılı Belediye 

Kanununun 24. Maddesine istinaden „Belediye Meclisi üyeleri arasından en az üç en fazla beĢ 

kiĢiden oluĢan ihtisas komisyonları kurabilir. Komisyonların bir yılı geçmemek üzere ne 

kadar süre için kurulacağı aynı meclis kararında belirtilir.‟ denildiğinden Beldemizde kadın 

erkek eĢitliğinin sağlanması, toplumda hiçbir bireyin ayrımcılığa maruz kalmadan yaĢamını 

sürdürebilmesi amacıyla „Toplumsal Cinsiyet EĢitliği Komisyonunun‟ kurulmasını arz ve 

teklif ederim. 01.11.2019 Ülkü ġĠMġEK TUTAK Belediye Meclis Üyesi.    

 

BĠROL ARSLAN: Evet gündemimize alınmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy 

birliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Değerli arkadaĢlarım gündemimize 

geçiyorum. Gündem 1- Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisi‟nin 14.10.2019 tarih ve 

97509404.301.05.819 sayılı kararı ile Belediyemize hibe edilen 35 CSR 57 plaka no‟lu 0345 

Solo Mercedes marka 1 (bir) adet otobüsün kabulü hususunun görüĢülmesi. Çok değerli 

arkadaĢlarım malumunuz beldemizde yaĢadığımız araçla ulaĢımla ilgili sorunlar var. Bunun 

giderilmesi adına Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ne yapmıĢ olduğumuz bir otobüs talebimiz 

vardı. Bu da kabul oldu. Kabul gördü. Ve Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Beldemize böyle bir 

otobüs hibe etmiĢ oldu. ġu anda otobüsümüz hazırlandı. Önümüzdeki hafta Belediye Meclis 

Üyemiz ve bir Belediye Personelimizle alınarak Belediyemiz envanterine geçecek ve ulaĢım 

hizmetleri kullanım adına değerlendirilecek. Elbette ki bu hibeleri dolayısıyla Ġzmir  
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BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Sayın Tunç SOYER‟e çok teĢekkürlerimi ve saygılarımı 

sunmak istiyorum. Kepez halkı adına çok teĢekkür ediyorum. Bu konuda görüĢ beyan etmek 

isteyen Meclis Üyemiz var mı? Buyurun.  

 

MEHMET NAĠR: BaĢkanım hayırlı olsun.   

 

BĠROL ARSLAN: Hepimize hayırlı olsun. Çok teĢekkür ederim. ĠYĠ Parti.  

 

HALĠL UYANIK: Hayırlı Olsun.  

 

RUHĠ AKKOYUN: Hayırlı olsun.  

 

BĠROL ARSLAN: Cumhuriyet Halk Partisi Grubu.  

 

MEHMET YAMAN: Hayırlı olsun baĢkanım. 

 

BĠROL ARSLAN: Evet o halde otobüsün Belediyemize kabulünü oylarınıza sunuyorum. 

Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Gündemimizin 2. Maddesi. 

2020 Mali Yılı Bütçesi. Buyurun.  

 

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

 

BĠROL ARSLAN: Evet değerli arkadaĢlarım biliyorsunuz bugün yapmıĢ olduğumuz 1. 

Oturum. 2. Oturum 25 Kasım tarihinde komisyonumuza onu Ģimdi plan ve bütçe 

komisyonuna sevk edeceğiz. Ve bu çalıĢmayı plan ve bütçe komisyonundaki arkadaĢlarımız 

yürütecekler. 25‟inde de kabulünü oylayacağız. Dolayısıyla bu noktada görüĢ beyan etmek 

isteyen var mı? Evet arkadaĢlar plan ve bütçe komisyonuna sevk edilmesini oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Gündem 3. 

Maddesi. 2020 Mali Yılı Gelir Tarifesi.  

 

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

 

BĠROL ARSLAN: Evet bu konuda görüĢ beyan etmek isteyen var mı? Evet o halde 

arkadaĢlar gündemimizin 3. Maddesinde plan ve bütçe komisyonuna sevk edilmesini 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 

Gündemimizin 4. Maddesi. Belediyemiz Meclisinin 06.03.2019 tarih ve 2019/45 sayılı kararı 

ile kabul edilen, Kepez Belediyesi Servis Araçları Hizmet Yönetmeliğinin yeniden 

düzenlenmesi hususunun görüĢülmesi. Buyurun. 

 

CEM MATARA: Bilgi verdi. 
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BĠROL ARSLAN: ġimdi 2019 Mart Meclisinde bu karar alındı. Bakanlığa onaya gönderildi. 

Ama Bakanlıktaki bazı hususlar, kelimelerde düzenlemeler yapıldı. Aynısı birebir 

Bakanlıktan gelen metin bugün oylayacağız. Evet değerli arkadaĢlarım bu konuda bilgi 

paylaĢmak isteyen var mı? GörüĢ beyan etmek isteyen? Evet o halde ben Servis Araçları 

Hizmet Yönetmeliğinin yeniden düzenlenen yönergenin oylanmasını sunuyorum. Kabul 

edenler? Oy birliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Gündemimizin 5. Maddesi. 

Kerim ġENGÖREN‟in 03.10.2019 tarih ve 58204 kayıt numaralı dilekçesine istinaden ġehit 

J.Astsb.Kd.BçvĢ. ġerefettin ġENGÖREN adının Beldemizde park/caddeye verilmesi 

hususunun görüĢülmesi. Evet.  

 

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.  

 

BĠROL ARSLAN: Evet değerli arkadaĢlar. Bunu isim tespit komisyonuna havale edeceğiz.  

Bu konuda görüĢ beyan etmek isteyen var mı? O halde gündemimizin 5. Maddesindeki 

park/caddeye isim verilmesi konusunda isim tespit komisyonuna sevk edilmesini oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 

Gündemimizin 6. Maddesi. Belediyemiz Meclisi‟nin 02.10.2019 tarih ve 2019/137 sayılı 

kararı ile Ġsim Tespit Komisyonu‟na sevk edilen, Ramazan KAġIKÇI‟nın 13.09.2019 tarih ve 

57289 kayıt numaralı dilekçesine istinaden, ġehit Astsubay Kıvanç KAġIKÇI isminin Sahil 

Yolu Caddesi‟ne verilmesi hususunun görüĢülmesi. Buyurun. Komisyon raporumuz var.  

 

MEHMET YAMAN: BaĢkanım Ġsim Tespit Komisyonu Raporu. 

 

BĠROL ARSLAN: Mikrofonu.    

 

MEHMET YAMAN: Ġsim Tespit Komisyonu Raporudur. Konu:Kepez Beldemiz Sahil Yolu 

Caddesine, Ramazan KAġIKÇI‟nın 57289 kayıt numaralı dilekçesine istinaden ġehit 

Astsubay Kıvanç KAġIKÇI isminin verilmesi talebi. Öncelikle Ģehit ailemize sabır ve 

baĢsağlığı diliyoruz ve beldemizde bulunan Kapalı Pazar yerine vermiĢ olduğumuz Kıvanç 

KAġIKÇI ismiyle Ģehidimizi anmaktan gurur duyuyoruz. Kepez Belediye Meclisi‟nin 

02.10.2019 tarih ve 2019/137 sayılı kararı ile isim tespit komisyonuna havale edilen talep 

incelenmiĢ olup, Yapılan incelemede var olan cadde isminin değiĢtirilmesi, Nüfus ve 

VatandaĢlık Müdürlüğünde, ikametgah adreslerinde cadde ismi değiĢtiği için tebligat 

ulaĢımlarında, Çanakkale Türk Telekom Müdürlüğünde, Uludağ Elektrik Dağıtım A.ġ.‟de  

Aksa Çanakkale Doğalgaz Dağıtım A.ġ.‟de abonelik ve faturalarda, deprem sigortasında 

sorunlar yaratacağından aynı zamanda Kepez Beldesinde ismi olmayan cadde 

bulunmadığından, talebin yeni cadde ve sokak açılıncaya kadar ya da okul yaptırılması 

durumunda bir okula verilebileceğinden komisyonda kalmasına; 5393 Sayılı Belediye 

Kanununun 81. Maddesine istinaden oy birliği ile karar verilmiĢtir. Belediye Meclisine arz 

olunur. 14.10.2019  

 

BĠROL ARSLAN: Komisyon BaĢkanı  

 

MEHMET YAMAN: Komisyon BaĢkanı Mehmet YAMAN, Üye Ülkü ġĠMġEK TUTAK, 

Üye Hüseyin DALAKLI, Üye Ruhi AKKOYUN, Üye Ġsmail ÖZCAN arz ederim.  
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BĠROL ARSLAN: Evet değerli Meclis Üyesi arkadaĢlarım. Çok değerli Kamu Oyu öncelikle 

Ģehidimizi saygıyla, rahmetle, minnetle anarak baĢlamak istiyorum. Evet daha önce bu 

caddeye isim verildiği için gerek tapu kayıtlarında gerek posta, telefon, elektrik, doğalgaz, su 

aboneliklerinde, tüm banka yazıĢmalarında bu isim değiĢikliği ciddi manada sorun, sıkıntı 

yaratacağından dolayı komisyonumuz Ģöyle bir karar almıĢ. Sizlerle paylaĢmak istiyorum. Ġlk 

açılacak cadde adına, bir sokak adına, bir okul adına vermeyi büyük bir memnuniyetle 

bekliyorlar. ĠnĢallah Hamidiye Mahallemizde yeni açılan büyük gerçekten Ģehidimizin adına 

yakıĢır bir caddeye adını vermeyi uygun görmüĢler. Ben bu konuda çok kısa bir süre içinde 

talebin yerine geleceğini ümit ediyorum. Bu konuda görüĢ beyan etmek isteyen var mı? 

Buyurun Mehmet bey.  

 

MEHMET NAĠR: Komisyonun aldığı karara hem fikiriz. Bütün adresleri güncellemek 

gerekiyor. DeğiĢtiği zaman yani.  

 

BĠROL ARSLAN: Evet Hamidiye Mahallemizde yeni açılan güzel bir caddeye Ģehidimizin 

adını yaĢatacak ismi büyük bir memnuniyetle vereceğimizi ben buradan ailemize söz olarak 

veriyorum. Evet ĠYĠ Parti Grubu adına görüĢ beyan etmek isteyen?  

 

HALĠL UYANIK: BaĢkanım bizde komisyon raporuna katılıyoruz. ġehidimizin yeni 

açılacak bir caddeye verilmesi taraftarıyız.  

 

BĠROL ARSLAN: TeĢekkür ediyorum. Evet Cumhuriyet Halk Partisi adına.  

 

MEHMET YAMAN: BaĢkanım komisyon raporuna uyuyoruz. 

 

BĠROL ARSLAN: Peki, teĢekkür ediyorum. O halde komisyondan geldiği gibi komisyonda 

kalmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. Gündemimizin 7. Maddesi Belediyemiz Meclisi‟nin 02.10.2019 tarih ve 2019/136 

sayılı kararı ile Ġsim Tespit Komisyonu‟na sevk edilen, Fatma KAYA, Akın KAYA, Aysun 

KAYIHAN‟ın 17.09.2019 tarih ve 57501 kayıt numaralı dilekçelerine istinaden, Cumhuriyet 

Mahallesi, yeni yapılan meydan alanına Necdet KAYA isminin verilmesi hususunun 

görüĢülmesi. Buyurun.  

 

MEHMET YAMAN: Ġsim Tespit Komisyonu raporudur. Belediyemiz Meclisi‟nin 

02.10.2019 tarih ve 2019/136 Sayılı kararı ile komisyonumuza sevk edilen „Nejdet KAYA 

Meydanı‟ isminin yapılan toplantı sonucunda Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi Atatürk 

Caddesi ve Meydan Sokağın arasında (GüzelleĢtirme Derneğinin önü) bu alana „Nejdet 

KAYA Meydanı‟ isminin verilmesi uygun görülmüĢ ve oy birliği ile kabul edilmiĢtir. 

Mehmet YAMAN Komisyon BaĢkanı, Ülkü ġĠMġEK TUTAK Komisyon BaĢkan 

Yardımcısı, Ġsmail ÖZCAN Komisyon Üyesi, Ruhi AKKOYUN Komisyon Üyesi, Hüseyin 

DALAKLI Komisyon Üyesi. Arz ederim.  

 

 

BĠROL ARSLAN: Değerli Meclis Üyesi arkadaĢlarım Ġsim Tespit Komisyonundan oy birliği 

ile kabul edilerek gelmiĢtir. Bu konuda görüĢ beyan etmek isteyen Meclis Üyemiz var mı?  
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MEHMET NAĠR: Uygundur baĢkanım. 

 

BĠROL ARSLAN: Uygundur. ĠYĠ Parti Grubu.  

 

HALĠL UYANIK: Uygundur. 

 

BĠROL ARSLAN: Uygundur. Cumhuriyet Halk Parti Grubu.  

 

MEHMET YAMAN: Uygundur.  

 

BĠROL ARSLAN: Değerli Meclis Üyesi arkadaĢlarım Nejdet KAYA ağabeyim Kepez‟in 

tabi ki temel taĢlarından, eski büyüklerinden, Kepez de ilk Belediye Meclis Üyeliği yapan, 

Kepez ekonomisine, tarım alanına, sosyal dokusuna büyük katkıları olan bir büyüğümüz. 

Kendisine tam da sağ taraftaki alan arkadaĢlar. Tam durağın olduğu alan adını Nejdet KAYA 

ismi olarak vermeyi komisyonumuz uygun gördü. Nejdet KAYA ağabeyime Allah‟tan rahmet 

diliyorum. Onu saygıyla anıyorum. Ailesinin bu talebini de Kepez Meclisi olarak yerine 

getirmiĢ olmanın mutluluğu içindeyim. Komisyondan geldiği Ģekilde isminin verilmesini 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum.  

 

Gündem 8. Belediyemiz Meclisi‟nin 02.10.2019 tarih ve 2019/149 sayılı kararı ile Ġsim Tespit 

Komisyonu‟na sevk edilen, Perihan ERDOĞAN‟ın 30.09.2019 tarih ve 58033 kayıt numaralı 

dilekçesine istinaden Zeki ERDOĞAN‟ın isminin Beldemizde uygun görülen 

cadde/sokak/park alanına verilmesi hususunun görüĢülmesi. Buyurun.  

 

MEHMET YAMAN: Ġsim Tespit Komisyonu Raporu. Belediyemiz Meclisinin 02.10.2019 

tarih ve 2019/149 Sayılı kararı ile komisyonumuza sevk edilen „Zeki ERDOĞAN Çocuk 

Parkı‟ isminin yapılan toplantı sonucunda Beldemiz Boğazkent Mahallesi Sahil Caddesi‟nde 

(Harmanyeri yanı) bulunan çocuk parkı alanına „Zeki ERDOĞAN Çocuk Parkı‟ isminin 

verilmesi uygun görülmüĢ ve oy birliği ile kabul edilmiĢtir. Mehmet YAMAN Komisyon 

BaĢkanı, Ülkü ġĠMġEK TUTAK Komisyon BaĢkan Yardımcısı, Ġsmail ÖZCAN Komisyon 

Üyesi, Ruhi AKKOYUN Komisyon Üyesi, Hüseyin DALAKLI Komisyon Üyesi.  

 

BĠROL ARSLAN: TeĢekkür ediyorum komisyon baĢkanım. Değerli Meclis Üyesi 

arkadaĢlarım merhum Zeki ERDOĞAN benimde dahil olmak üzere Kepez‟deki bir çok 

öğrencinin Fen Bilgisi öğretmeniydi. Kepez‟de gerçekten uzun yıllar hizmet etti ve tabi onu 

erken kaybetmiĢ olmanın vermiĢ olduğu üzüntüyle ailesinin böyle bir talebini komisyonumuz 

da uygun bularak sahilde bir parka sahildeki parka vermeyi uygun buldular. Bu konuda görüĢ 

beyan etmek isteyen Meclis Üyemiz var mı?  

 

MEHMET NAĠR: Uygundur baĢkanım.  

 

 

BĠROL ARSLAN: Uygundur.  

 

HALĠL UYANIK: Uygundur baĢkanım.  
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BĠROL ARSLAN: Cumhuriyet Halk Partisi Grubu.  

 

MEHMET YAMAN: Uygundur baĢkanım.  

 

BĠROL ARSLAN: Uygundur.  Peki o halde ben komisyondan geldiği Ģekli ile oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Tabibi madde gündemimizin 8. Maddesi Zeki ERDOĞAN 

isminin verilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum. Gündemimizin 9. Maddesi Belediyemiz Meclisi‟nin 02.10.2019 tarih ve 

2019/150 sayılı kararı ile Ġsim Tespit Komisyonu‟na sevk edilen, Sevinç KORKMAZ‟ın 

01.10.2019 tarih ve 58098 kayıt numaralı dilekçesine istinaden Selahattin KORKMAZ‟ın 

adının Beldemizde uygun görülen bir yer verilmesi hususunun görüĢülmesi. Buyurun.  

 

MEHMET YAMAN: Ġsim Tespit Komisyon Raporu. Belediyemiz Meclisinin 02.10.2019 

tarih ve 2019/150 Sayılı kararı ile komisyonumuza sevk edilen „Selahattin KORKMAZ 

Meydanı‟ isminin yapılan toplantı sonucunda Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi Muhtar Uzun 

Ahmet Caddesi ile Meydan Sokak‟ın kesiĢtiği köĢede bulunan alana „Selahattin KORKMAZ 

Meydanı‟ isminin verilmesi uygun görülmüĢ ve oy birliği ile kabul edilmiĢtir. Mehmet 

YAMAN Komisyon BaĢkanı, Ülkü ġĠMġEK TUTAK Komisyon BaĢkan Yardımcısı, Ġsmail 

ÖZCAN Komisyon Üyesi, Ruhi AKKOYUN Komisyon Üyesi, Hüseyin DALAKLI 

Komisyon Üyesi.  Arz ederim.  

  

BĠROL ARSLAN: TeĢekkür ediyorum sayın komisyon baĢkanımız. Merhum Selahattin 

KORKMAZ ağabeyimiz çeyrek asıldan daha fazla Kepez‟de sağlık memurluğu yapmıĢ, bir 

dönem Cumhuriyet Mahallesi Muhtarlığı görevlerinde bulunmuĢ. Kepez de gerçekten büyük 

emekleri, izi olan bir ağabeyimiz. Ailesinin talebini Ġsim Tespit Komisyonumuz uygun bir 

alana vermiĢ. Kendilerine teĢekkür ediyorum. Bu konuda görüĢ beyan etmek isteyen Sayın 

Meclis Üyemiz var mı?  

 

MEHMET NAĠR: Uygun baĢkanım. 

 

BĠROL ARSLAN: ĠYĠ Parti Grubumuz  

 

HALĠL UYANIK: Uygundur baĢkanım.  

 

BĠROL ARSLAN: Cumhuriyet Halk Parti Grubumuz. 

 

MEHMET YAMAN: Uygundur baĢkanım.  

 

BĠROL ARSLAN: O halde gündemimizin 9. Maddesinde Selahattin KORKMAZ isminin 

yansıda görüldüğü alana isminin verilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği 

ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Gündemimizin 10. Maddesi. Belediyemiz 

Meclisi‟nin 02.10.2019 tarih ve 2019/151 sayılı kararı ile Ġsim Tespit Komisyonu‟na sevk 

edilen, Mustafa DEĞĠRMENCĠ‟nin 01.10.2019 tarih ve 58096 kayıt numaralı dilekçesine 

istinaden Veli DEĞĠRMENCĠ‟nin adının yeniden düzenlenen Meydan Sokak‟ta bulunan park 

alanına verilmesi hususunun görüĢülmesi. Buyurun.  
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MEHMET YAMAN: Ġsim Tespit Komisyon Raporu.  Belediyemiz Meclisinin 02.10.2019 

tarih ve 2019/151 Sayılı Kararı ile komisyonumuza sevk edilen „Veli DEĞĠRMENCĠ 

Meydanı‟ isminin yapılan toplantı sonucunda Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi Uzun Mehmet 

Sokak ile Meydan Sokağın kesiĢtiği köĢede bulunan alana „Veli DEĞĠRMENCĠ Meydanı‟ 

isminin verilmesi uygun görülmüĢ ve oy birliği ile kabul edilmiĢtir.  Mehmet YAMAN 

Komisyon BaĢkanı, Ülkü ġĠMġEK TUTAK Komisyon BaĢkan Yardımcısı, Ġsmail ÖZCAN 

Komisyon Üyesi, Ruhi AKKOYUN Komisyon Üyesi, Hüseyin DALAKLI Komisyon Üyesi.  

Arz ederim.  

 

BĠROL ARSLAN: Komisyondan oy birliği ile geldi. Veli kardeĢimiz Kepez Meydanında 

uzun yıllar esnaflık yapan, terzilik yapan bir kardeĢimiz. Maalesef çok genç yaĢta kaybettik. 

Ailesinin de bu alanda isminin yaĢatılması konusunda talebi var. Ġsim Tespit Komisyonumuz 

da oy birliği bu talebi uygun gördü. Bu konuda görüĢ beyan etmek isteyen Sayın Meclis 

Üyemiz var mı?  

 

MEHMET NAĠR: Uygundur baĢkanım.  

 

BĠROL ARSLAN: Adalet ve Kalkınma Partisi uygundur dedi. ĠYĠ Parti grubumuz.  

 

RUHĠ AKKOYUN: Uygundur.  

 

BĠROL ARSLAN: Uygundur dedi. Cumhuriyet Halk Partisi Grubu.  

 

MEHMET YAMAN: Uygundur baĢkanım.  

 

BĠROL ARSLAN: TeĢekkür ediyorum değerli Meclis Üyesi arkadaĢlarım. Oylarınıza 

sunuyorum. Veli DEĞĠRMENCĠ adının Meydan Sokaktaki parka verilmesini oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Evet değerli 

Meclis Üyesi arkadaĢlarım gündemimizin 11. Maddesi. Çanakkale Merkez Kepez Beldesi 

Hamidiye Mahallesinde Kalan ĠĢyerlerinin Açık Alan Kullanımlarının Düzenlenmesine Ait 

Yönetmelik hususunun görüĢülmesi. Buyurun.  

 

MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi verdi. 

 

BĠROL ARSLAN: Mikrofon verelim.  

 

MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi verdi. 

 

BĠROL ARSLAN: Peki. Bu konu ile ilgili görüĢ beyan etmek isteyen Sayın Belediye Meclis 

Üyemiz var mı? O halde gündemimizin 11. Maddesini Ġmar Komisyonuna sevk edilmesini 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum.  
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Gündemimizin 12. Maddesi. Belediyemiz Meclisi‟nin 02.10.2019 tarih ve 2019/136 sayılı 

kararı ile Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu‟na sevk edilen, Beldemiz Çınarlı Köyü, Pafta: 

H16C-18B-4D, Ada: 0, Parsel: 1675'de kayıtlı taĢınmaz üzerinde 1/1000 ölçekli Ġlave 

Uygulama Ġmar Plan DeğiĢikliği hususunun görüĢülmesi. Buyurun Sayın Komisyon 

BaĢkanım.  

 

SEVĠM ÖZTÜRK AYGÖREN: Komisyon raporunu okuyorum. Kepez Beldesi, Çınarlı 

Köyü, 1675 parsel üzerinde 1/1000 ölçekli uygulama imar planı, Kepez Belediyemiz 

Meclisi‟nin 02.10.2019 tarih ve 2019/146 sayılı kararı ile Ġmar komisyonuna havale edilen 

imar plan değiĢikliği dosyası incelenmiĢ olup, yapılan incelemede; E (Emsal): 1.00, Yençok 

(Yükseklik en çok): 7.00 m,  yapılaĢma koĢullarında “Toptan Ticaret Alanı” kullanımında, 

bina ölçüleri paftasında gösterildiği Ģekilde iĢlenerek planlanmıĢtır. Düzenlemede yol 

geniĢlikleri ve benzeri koĢullar aynen korunmuĢ olup, paftasında gösterildiği Ģekilde uygun 

olduğuna,  3194 sayılı Ġmar Kanunun 8/b maddesine istinaden oy birliği ile karar verilmiĢtir. 

Belediye Meclisine arz olunur. 15.10.2019. 

 

BĠROL ARSLAN: Evet bu konuda görüĢ beyan etmek isteyen Sayın Belediye Meclis 

Üyemiz var mı? Kurum görüĢlerinin hepsi olumlu. Ve komisyondan da oy birliği ile geldi. O 

halde gündemimizin 12. Maddesi Ġmar Plan DeğiĢikliğini kabul edenler? Çekimser? Ret 

edenler? Oy birliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Gündemimizin 13. Maddesi. 

Belediyemiz Meclisi‟nin 02.10.2019 tarih ve 2019/136 sayılı kararı ile Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonu‟na sevk edilen, Kepez Beldesi, Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: H16C-13C-4C, 

H16C-13C-3D, Parsel: 1184, 1185, 1187, 1188, 1189, 1196, 1197, 1198'de kayıtlı 

taĢınmazların ve Kamusal Alanı kapsayan alanda Kıyı Kesimi 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar 

Plan DeğiĢikliği hususunun görüĢülmesi. Buyurun.  

 

SEVĠM ÖZTÜRK AYGÖREN: Komisyon raporunu okuyorum. Kepez Beldesi, Cumhuriyet 

Mahallesi, 1184, 1185, 1186, 1187, 1188, 1189 ‟da kayıtlı taĢınmazları kapsayan 1/5000 

ölçekli nazım imar plan değiĢikliği, Kepez Belediyemiz Meclisi‟nin 02.10.2019 tarih ve 

2019/152 sayılı kararı ile Ġmar komisyonuna havale edilen imar plan değiĢikliği dosyası 

incelenmiĢ olup, yapılan incelemede; onaylı imar planında, “Günübirlik Tesis Alanı” 

kullanımında, “Park”, “Rekreasyon Alanı” ve “Yol” kullanımında kalmaktadır. Yapılan plan 

değiĢikliği ile, 220 ada 1-18 parsellerin önüne rastlayan, deniz tarafında kalan, tescil harici 

alanlardan oluĢan alanın 3621 sayılı kıyı kanununun 17. Maddesi hükümlerine göre tekrar 

düzenlendiği,  ve “Günübirlik Tesis Alanı” olarak planlandığı, planlama alanında 13.08.2009 

tarihinde mülga Bayındırlık ve Ġskan Bakanlığı tarafından onaylanan dolgu iskele planı 

bulunduğu bu planın mevcut uygulama imar planına iĢlendiği ve geri sahasının 3621 sayılı 

kıyı kanununun 17. Maddesi ve mülga Bayındırlık Ve Ġskân Bakanlığı Teknik AraĢtırma ve 

Uygulama Genel Müdürlüğünün 17.08.1993 tarih 16523 sayılı genelgesi doğrultusunda, 

“Ġskele Alanı” olarak planlandığı, “Rekreasyon Alanı” kullanımının “Park” alanı kullanımına 

dönüĢtürüldüğü, “Park” alanları ilave edilerek yollar yeniden düzenlenmiĢtir. Öneri planlama  

 

alanından 1196, 1197, 1198 parseller çıkartılarak, 1186 parsel eklenerek düzenleme yapıldığı, 

yapılan düzenlemenin plan notlarıyla birlikte paftasında gösterildiği Ģekilde uygun olduğuna, 

3194 sayılı Ġmar Kanunun 8/b maddesine istinaden Serkan KALE‟nin ret oyuna karĢılık, diğer 

komisyon üyelerinin kabul oyları ile oy çokluğu ile KABUL edilmiĢtir. Belediye Meclisine 

arz olunur. 15.10.2019. 
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BĠROL ARSLAN: Evet Sayın Komisyon BaĢkan buradaki yerlerde herhangi bir yeĢil alan 

günübirlik tesislerinde metreler değiĢikliği ile ilgili.  

 

SEVĠM ÖZTÜRK AYGÖREN: Mevcut hak sahiplerinin günübirlik tesis alanlarında kalan 

herhangi bir m2 artış söz konusu değil.  

 

BĠROL ARSLAN: Ne yeĢil alanlarda ne günübirlik alanlarda en küçük bir metre artıĢı yok 

burada.  

 

SEVĠM ÖZTÜRK AYGÖREN: Raporda da tarif edildiği gibi 220 ada, 1- 18 parselleri 

kapsayan gösterebilir miyiz sol altta. Konut alana rastlayan alanlarda tescil harici burada 

Belediyenin kazandığı bir tesis alanına kazandırılıyor.  

 

BĠROL ARSLAN: Değerli Meclis Üyesi arkadaĢlarım. Burada Belediyemize 1800 m‟lik bir 

günübirlik alan kazandırıyoruz.  

 

SEVĠM ÖZTÜRK AYGÖREN: 1782.47 m2 alan. 

 

BĠROL ARSLAN: 1782.47 m2 Belediyemize günübirlik tesis alanı kazandırıyoruz bu 

uygulamayla. 

 

SEVĠM ÖZTÜRK AYGÖREN: % 20 kapalı alanı yapılabiliyor. Oda 356 m2 oluyor.  

 

BĠROL ARSLAN: Belediyemizin kullanacağı böyle bir alan. Bu konuda görüĢ beyan etmek 

isteyen Sayın Belediye Meclis Üyemiz var mı? Buyurun.  

 

SERKAN KALE: Sayın baĢkanım.  

 

BĠROL ARSLAN: Mikrofonu alın lütfen.  

 

SERKAN KALE: ġu hazinin yerinin Ģurada Ģu arada yol var.  

 

SEVĠM ÖZTÜRK AYGÖREN: 1/1000‟lik planlara geçtiğimizde onu açıklarız. 1/5000‟liği 

okuduk.  

 

SERKAN KALE: Biz bunun için deniz boyumuz beton olmasın.  

 

BĠROL ARSLAN: YeĢil alan orası nasıl beton olacak.  

 

SERKAN KALE: Burayı alırken burada imar affından baĢvurmuĢlar yıkım kararı çıkmıĢ 

doğru mudur bilmiyorum. Belediyedekiler daha iyi biliyor.   

 

BĠROL ARSLAN: Siz imar komisyon üyesisiniz.  Nasıl bilmiyorsunuz?  
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SERKAN KALE: Sordum. MahkemeymiĢ Belediyeden yıkım kararı çıkmıĢ. Buraya çıkmıĢ 

mı? ÇıkmamıĢ mı bu önemli.  

 

MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi verdi.  

 

SERKAN KALE: Burada inĢaat vardır. Bayındırlık ona yıkım kararı almıĢ. Onun dediği yer 

üst tarafı. Onun dediği yerle ilgisi yok baĢkanım.    

 

MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi verdi.  

 

SERKAN KALE: ġu an dediğimiz yerde yapı var. Buradaki yolu da kapatmıĢ zaten demir 

kapı yapmıĢ. Yolu kapatmıĢ. GiriĢi de iptal etmiĢ. Deniz boyundan kimse gidermiyor. 

Limanın karĢı yolu da kiralamıĢ. Misal 20 yıllığına kiralamıĢ. Bu 20 yıl sonra bu yer bittiği 

taktirde bu insanlar bu limana nerden yürüyecekler? Siz aldınız, baĢka biri aldı. ġöyle 

mantıklı düĢünün yani.  

 

BĠROL ARSLAN: Mikrofonu alalım. Açıklarız. Bununla da ilgili zaten. 

 

SEVĠM ÖZTÜRK AYGÖREN: ġu an 1/5000‟liği konuĢuyoruz. Siz 1/1000‟lik kısmına 

girdiniz. Öncelikle isterseniz baĢkanım 1/5000‟liği oylayalım. 1/1000‟lik kısımda da 

açıklayalım.  

 

BĠROL ARSLAN: Peki oylayalım ama görüĢleri de alalım.  

 

SEVĠM ÖZTÜRK AYGÖREN: Bunlar zaten size komisyonda da size anlatılmıĢtı.  

 

BĠROL ARSLAN: Peki bir kez daha anlatın lütfen.  

 

SEVĠM ÖZTÜRK AYGÖREN: ġimdi gördüğünüz bu alan tarama alanı bu Ģekilde. Plan 

notlarını tekrar okuyayım size. Sahil Ģeridinin ilk 50 mt ilerisine kadar devam etmekte olan 

yeĢil alan ve yaya sirkülasyonunun bozulmaması amacı ile iskele hattı üzerinden yaya 

geçiĢinin sağlanması için eğimin % 8‟i geçmeyeceği Ģekilde üzerinde seyir terası bulunan üst 

geçit yapılabilir. Ġskele alanının sahil Ģeridini ilk 50 mt lik kısmında yapılacak olan peyzaj 

düzenlemesi için hazırlanacak proje Belediyesince onaylanmadan uygulamaya geçilemez. 

Ġskele alanına sahil Ģeridine 50 mt lik yapılacak olan peyzaj düzenlemesi Belediye BaĢkanlığı 

denetiminde yapılacaktır. ġeklinde düzenlenmiĢtir. Yani burada yaya sirkülasyonunu 

kesintiye uğratmayacak Ģekilde seyir terası ile üzerinden geçilebilecek.  

 

BĠROL ARSLAN: Bunu size komisyonda arkadaĢlarım izahını yaptılar zaten. Devamlı sizi 

bilgilendirdiler.  

  

SEVĠM ÖZTÜRK AYGÖREN: Yolları da açıklayalım. YeĢil görünün kısım zaten parktır, 

yeĢil alandır. YeĢil alanlar beton değildir. Gerekli düzenlemelerle üzerinden yürüyüĢ alanları, 

çocuk parkları, peyzaj düzenlemeleri yapılacaktır. BetonlaĢtırma söz konusu değildir bu 

alanlarda. 
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BĠROL ARSLAN:  Çok değerli Meclis Üyesi arkadaĢlarım. Bu gündem maddemizle 

Belediyemize 1782,47 m2 yer kazandırıyoruz. Ve burada günübirlik bir alan kazandırıyoruz 

Belediyemize. Bunu itiraz etmeniz için ben bir Ģey göremiyorum. Ama takdir elbette sizlerin. 

Oylamaya geçeriz. Oylamada takdir sizlerin yani. Dilediğiniz gibi hareket edebilirsiniz. Ama 

burada Belediyemize böyle bir alan kazandırmak eğer kabahat ise biz kabahat iĢlemeye 

hazırız yani. KeĢke bir 1700 daha kazandırsak da Belediyemizin mülkleri artmıĢ olsa. Burada 

sahil bandında bir günübirlik alan kazandırıyoruz ki bu da herhalde milyarlarca karĢılığı olan 

bir alan. Bunun kazandırılmasının takdirini kamu oyuna bırakıyorum.  

 

SEVĠM ÖZTÜRK AYGÖREN: BaĢkanım Ģunu da belirteyim. Burada gördüğünüz iskele 

taralı dediği alan tamamı beton değiniz ya. Beton değildir.   

 

BĠROL ARSLAN: Beton değildir. Size bunları komisyonda da paylaĢtılar. Sadece günübirlik 

alanın hizasına kadar.  

 

SEVĠM ÖZTÜRK AYGÖREN: Pınar hanım gösterir misiniz?  

 

BĠROL ARSLAN:  Pınar hanım. Sadece yapılacak alan burası. Değerli Meclis Üyesi 

arkadaĢlarım.  

 

SERKAN KALE: ġu an zaten bana göre eski yönetim burada yıkım kararı almıĢ. Buna yıkım 

kararı yapmadığınız için Belediyedeki arkadaĢlar suçlu bana göre.  

 

BĠROL ARSLAN:  Peki Sayın Ġmar Komisyonu BaĢkanım. Böyle bir yıkım kararı var mı? 

Ġmar Müdürümüz.  

 

MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi verdi.   

 

BĠROL ARSLAN:  Peki neye göre? 

 

MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi verdi.   

 

BĠROL ARSLAN: Peki Serkan beyin sorduğu orayla ilgili bir yıkım kararı var mı? 

Bayındırlık‟tan gelen böyle bir karar var mı? Biz suç iĢliyor muyuz burada?  

 

MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi verdi.    

 

BĠROL ARSLAN:  Peki Serkan bey?  

 

SERKAN KALE: Bayındırlığa gittim ben.  
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BĠROL ARSLAN:  Peki Bayındırlığa gittiyseniz bakın Bayındırlık sizin emrinizde o 

maddeyi lütfen o yıkım kararını getirin biz bunun gereğini yapmadığımızı kamuoyuna 

hesabını verelim. Ama bakın öyle bir karar yok bey efendi. Böyle bir karar yok. Galiba sizi 

yine yanlıĢ yönlendirdiler.  

 

MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi verdi.    

 

BĠROL ARSLAN:  Bir kere yıkım kararı oradaki bir çok encümen de de geliyor zaten.  

 

SERKAN KALE: 2017  

 

BĠROL ARSLAN:  Lütfen müsaade edin. Ben konuĢurken lütfen müsaade edin. Kepez de 

birçok arkadaĢlar bu imar barıĢından faydalanan vatandaĢımız oldu. Bize bunlarla ilgili 

Encümene de. Biz onlar zaten ruhsatlarını almıĢlar. Bu vatandaĢlar bundan önceki iptal 

olduğu cezalar onların bu yapı kullanım belgeleri de resmileĢti. Dolayısıyla bizim görevi 

yapmamamız gibi durum söz konusu değil. Bu zamana kadar asla böyle bir Ģey önüme 

gelmedi. Böyle bir Ģey yok. Lütfen Ġmar Müdürü varsa beni yanıltmayın. Bununla ilgili sizle 

ilgili fikirlerinizi gözden geçirin. Var mı böyle bir Ģey.    

 

MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi verdi.    

 

BĠROL ARSLAN:  Peki Serkan bey o halde bununla ilgili böyle bir kararı bizle paylaĢırsa 

bizde memnun oluruz. Ama bakın Serkan bey. Ortada alınmıĢ bir imar barıĢından alınmıĢ yapı 

kullanım izin belgesi var.  

 

SERKAN KALE: Ġptal olmuĢ.  

 

BĠROL ARSLAN:  Öyle diyor.  

 

SERKAN KALE: Ġptal olmuĢ. VermemiĢler uygun  değildir diye.  

 

MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi verdi.    

 

BĠROL ARSLAN:  Ama bize bunun bir kararının gelmesi lazım.  

   

SERKAN KALE: Yani Ģimdi biz burasını bir kiĢi için.  

 

BĠROL ARSLAN:  Bir kiĢi için değil ve burada Kepez Belediyesi nin kazanmıĢ olduğu 

günübirlik bir alan var.  

 

SERKAN KALE: BaĢ taraftaki arkadaĢ zaten mahkemeye vermiĢ.  
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BĠROL ARSLAN:  BaĢ taraftaki arkadaĢla ailesiyle tek tek konuĢurum. Zaten zamanı geldiği 

zaman Ģuanda bakın orada mahkemelik bir durum var. Tespit için mahkeme heyeti 

bekleniyor. O bilirkiĢi gelip tespiti yaptıktan sonra bununla ilgili kararı hep birlikte oturur 

veririz. Yani bunu Ģimdi bizim oradan onu yıkmamızı arzu ediyorsunuz fakat bilirkiĢi heyeti 

gelip oradaki o binada raporunu sunmamıĢ. Biz yıkarsak otomatikman o 286 iĢletmesinin 

sahibinin talep ettiği parayı ödemekle karĢı karĢıya kalırız. Bizden böyle bir Ģeyi Zorlu ailesi 

ile de görüĢtüm. Ve onlara ifade ettim. Mahkeme heyeti gelsin. Buradaki bilirkiĢi raporunu 

hazırlasın çünkü o müstecirin müteahhit firmanın Belediyemizden bir Ģeyi var. Talebi var. 

YapmıĢ olduğu masrafları talep ediyor. Eğer biz orasını yıkarsak bu sefer o ailenin bizden o 

taleplerini otomatikman kabul etmiĢ oluruz. Zorlu ailesine de bunu ifade ettim zaten. Dedim 

ki bilirkiĢi heyeti hangi tarihte gelecekmiĢ Ġmar Müdürüm? ArkadaĢlar var mıydı?  

 

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.  

 

BĠROL ARSLAN:  Komisyon gelsin. BilirkiĢi heyeti gelsin raporu sunsun ondan sonra hep 

birlikte gerekirse bununla ilgili ayrı bir gündem maddesi yapalım. Belediye Meclisinde hep 

birlikte karar alalım. Ama ben o alanın belediyemiz tarafından halkımıza hizmet alanı olarak 

sunulmasını çok arzu ediyorum. Asla benim olduğum noktalarda sahil bandında kimselere 

rant verilmeyecek. Bakın aykırı bahçe denen yeri Ģuan da Belediyemiz bir kafeterya 

iĢletmesine büründü. Ve yaklaĢık 35 (otuz beĢ) gün sonra vatandaĢlara hizmet vermeye 

baĢlayacak. Bu alanda da hep birlikte oy birliği ile vereceğiz. Niye? Kepez halkı kullanacak. 

Bölgemiz halkı hizmet alanı olarak kullanacak. En küçük bir kiĢiye verilecek 1 m2 yerimiz 

yok. Tüm noktalar Kepez Belediyesi Hizmet Grupları tarafından iĢletilecek. Halka da hizmet 

verecekler. Burada en küçük tereddüttünüz olmasın. Değerli Meclis Üyesi arkadaĢlarım. 1 m2 

kimseye verilmiĢ ne bir metre artıĢı var. Ne yeĢil alanı var. Ne günübirliklerde metre artıĢı 

var. Aynı metreler devam ediyor. Bakın sadece muhalefet etmek için değil. Kepez 

Belediyesi‟nin kurumsal kimliğine katacağımız varlıklar yapalım. En küçücük bir aramızda 

öteleme, efendim sizleri Ģey yapmak yok. Her Ģeyi  Ģeffaf bir Ģekilde sunuyoruz. Buradaki 

menfaat tamamen Kepez Belediyesi‟nin menfaatine. Bakın 1782,47 m2 günübirlik tesis 

kazanıyoruz buradan. Yani bu hepimiz adına mutluluk verici tablo. Tamam muhalefet edin. 

Karar tabi ki sizde.        

 

MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi verdi.    

 

BĠROL ARSLAN: Buyurun.  

 

MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi verdi.    

 

BĠROL ARSLAN: Peki terk yaptığı zaman otomatikman terkini yaptıktan sonra dilediği gibi 

kullanacak.  

 

MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi verdi.    
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BĠROL ARSLAN: Peki.  

 

MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi verdi.    

 

BĠROL ARSLAN: Evet. ArkadaĢlarım söz konusu plan tadilatı imar komisyonuna havale 

edildiğinde Ģahsıma ait bilgiler vardı. Bu bayağı bir Ģey oldu. Ben komisyon üyesi 

arkadaĢlarımdan bu planın dıĢında tutulmasını istedim. Onlar ıslah adına oradaki bütünlüğü 

sağlanması adına bunun kalması yönünde Ģey yaptılar ama. Ben kabul etmiyorum. Bu nedenle 

ben oylamada yerimi grup baĢkan vekilime bırakacağım. Evet buyurun. Siz oylamaya 

geçebilirsiniz.  

 

 

    BĠROL ARSLAN                  BURÇĠN SOYSAL          SEVĠM ÖZTÜRK AYGÖREN 

BELEDĠYE BAġKANI             MECLĠS KATĠBĠ                     MECLĠS KATĠBĠ  

 

 

 

 

 

MEHMET YAMAN: ArkadaĢlar yasa gereği Belediye BaĢkanımız çıktı. 13. Madde ile ilgili 

parselleri baĢkanım okudu. Oylamaya geçiyoruz,  kabul edenler?  

 

MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi verdi.  

 

ÇAĞDAġ KEREM AVCI: Bilgi verdi.  

  

MEHMET YAMAN: Parsellerde değiĢikliği olduğu için. Belediyemiz Meclisi‟nin 

02.10.2019 tarih ve 2019/136 sayılı kararı ile Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu‟na sevk edilen, 

Kepez Beldesi, Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: H16C-13C-4C, H16C-13C-3D, Parsel: 1184, 

1185, 1186, 1187, 1188, 1189 kayıtlı taĢınmazların ve Kamusal Alanı kapsayan alanda Kıyı 

Kesimi 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Plan DeğiĢikliği oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler?  

 

 

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.  

 

MEHMET YAMAN: Çekimser kalanlar? Ret edenler?  

 

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.  

 

 

MEHMET YAMAN: Oy çokluğu ile kabul edilmiĢtir.  

 

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.  
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MEHMET YAMAN: 4 (dört) ret. Oy çokluğu ile kabul edilmiĢtir. Madde 14. Belediyemiz 

Meclisi‟nin 02.10.2019 tarih ve 2019/136 sayılı kararı ile Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu‟na 

sevk edilen, Kepez Beldesi, Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: H16C-13C-4C, H16C-13C-3D, 

Parsel: 1184, 1185, 1186, 1187, 1188, 1189,'da kayıtlı taĢınmazların ve Kamusal Alanı 

kapsayan alanda Kıyı Kesimi 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Plan DeğiĢikliğini oylarınıza 

sunuyorum. 

 

SEVĠM ÖZTÜRK AYGÖREN: Komisyon raporunu okuyorum. Kepez Beldesi, Cumhuriyet 

Mahallesi, 1184, 1185, 1186, 1187, 1188, 1189 ‟de kayıtlı taĢınmazları kapsayan 1/1000 

ölçekli uygulama imar plan değiĢikliği, Kepez Belediyemiz Meclisi‟nin 02.10.2019 tarih ve 

2019/153 sayılı kararı ile Ġmar komisyonuna havale edilen imar plan değiĢikliği dosyası 

incelenmiĢ olup, yapılan incelemede; onaylı imar planında, E (Emsal): 0.20, Yençok 

(Yükseklik en çok): 4.50 m, asma kat yapılması halinde Yençok: 5.50 m yapılaĢma 

koĢullarında “Günübirlik Tesis Alanı”, “Park”, “Rekreasyon Alanı” ve “Yol” kullanımında 

kalmaktadır. Yapılan plan değiĢikliği ile, 220 ada 1-18 parsellerin önüne rastlayan, deniz 

tarafında kalan, tescil harici alanlardan oluĢan alanın 3621 sayılı kıyı kanununun 17. Maddesi 

hükümlerine göre tekrar düzenlendiği ve E (Emsal): 0.20, Yençok (Yükseklik en çok): 4.50 m, 

asma kat yapılması halinde Yençok: 5.50 m yapılaĢma koĢullarında “Günübirlik Tesis Alanı” 

olarak planlandığı, planlama alanında 13.08.2009 tarihinde mülga Bayındırlık ve Ġskan 

Bakanlığı tarafından onaylanan dolgu iskele planı bulunduğu bu planın mevcut uygulama 

imar planına iĢlendiği ve geri sahasının 3621 sayılı kıyı kanununun 17. Maddesi ve mülga 

Bayındırlık Ve Ġskân Bakanlığı Teknik AraĢtırma ve Uygulama Genel Müdürlüğünün 

17.08.1993 tarih 16523 sayılı genelgesi doğrultusunda E (Emsal): 0.20, Yençok (Yükseklik en 

çok): 4.50 m, asma kat yapılması halinde Yençok: 5.50 m yapılaĢma koĢullarında “Ġskele 

Alanı” olarak planlandığı, “Rekreasyon Alanı” kullanımının “Park” alanı kullanımına 

dönüĢtürüldüğü, “Park” alanları ilave edilerek yollar yeniden düzenlenmiĢtir.  

Plan Notları; 

“Sahil Ģeridinin ilk 50 metresi boyunca devam etmekte olan yeĢil alan ve yaya 

sirkülasyonunun bozulmaması amacı ile iskele hattı üzerinden yaya geçiĢinin sağlanması için 

eğimi %8‟i geçmeyecek Ģekilde, üzerinde seyir terası bulunan üst geçit yapılabilir. 

Ġskele alanının, sahil Ģeridinin ilk 50 m‟lik kısmında yapılacak olan peyzaj düzenlemesi 

için hazırlanacak proje belediyesinde onaylanmadan uygulamaya geçilemez. 

Ġskele alanını, sahil Ģeridinin ilk 50 m‟lik kısmında yapılacak olan peyzaj düzenlemesi, 

belediye baĢkanlığının denetiminde yapılacaktır.” Ģeklinde düzenlenmiĢtir. 

 

Öneri planlama alanından 1196, 1197, 1198 parseller çıkartılarak, 1186 parsel eklenerek 

düzenleme yapıldığı, yapılan düzenlemenin plan notlarıyla birlikte paftasında gösterildiği 

Ģekilde uygun olduğuna, 

 

3194 sayılı Ġmar Kanunun 8/b maddesine istinaden Serkan KALE‟nin ret oyuna karĢılık, 

diğer komisyon üyelerinin kabul oyları ile oy çokluğu ile kabul edilmiĢtir. 

 

Belediye Meclisine arz olunur. 15.10.2019. 

 

MEHMET YAMAN: ArkadaĢlar komisyon raporumuzu dinlediniz. Oylamaya geçiyoruz.  

 

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.  
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MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi verdi. 

 

MEHMET YAMAN: Belediyemiz Meclisi‟nin 02.10.2019 tarih ve 2019/136 sayılı kararı ile 

Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu‟na sevk edilen, Kepez Beldesi, Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: 

H16C-13C-4C, H16C-13C-3D, Parsel: 1184, 1185, 1186, 1187, 1188, 1189,'da kayıtlı 

taĢınmazların ve Kamusal Alanı kapsayan alanda Kıyı Kesimi 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Plan DeğiĢikliğini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler?  

 

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.  

 

MEHMET YAMAN: Çekimser kalanlar? Ret edenler?  

 

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.  

 

MÜJGAN ÜNLÜ: Bilgi verdi. 

 

MEHMET YAMAN: Oy çokluğu ile kabul edilmiĢtir.  

 

 

MEHMET YAMAN                     BURÇĠN SOYSAL        SEVĠM ÖZTÜRK AYGÖREN 

BELEDĠYE BAġKAN V.            MECLĠS KATĠBĠ               MECLĠS KATĠBĠ 

 

 

 

 

 

 

BĠROL ARSLAN: Önergelere geçiyoruz. Doğru mu?  

 

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.  

 

BĠROL ARSLAN: 15. Madde. Gündemimizin 15. Maddesi değerli Meclis Üyesi 

arkadaĢlarım. Belediyemiz Meclisi‟nin 2019 Aralık ayında yapacağı Meclis toplantı gün 

tespiti. Evet.  

 

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.  

 

BĠROL ARSLAN: Evet arkadaĢlar 04 Aralık ÇarĢamba günü uygun mu?  

 

MEHMET NAĠR: Uygundur.  

 

BĠROL ARSLAN: Saatle önerisi olan var mı? Mehmet bey.  

 

 



 

21 
 

 

MEHMET NAĠR: 15:00  

 

MEHMET YAMAN:15:00 

 

HALĠL UYANIK:15:00 

 

BĠROL ARSLAN: 15:00 dedi. 15:00 dedi. O halde 04 Aralık ÇarĢamba günü saat 15:00‟de 

Aralık Ayı Meclisini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiĢtir. 

Kasım Ayı‟nın 2. Oturumunu 25 Kasım‟da yapacağız arkadaĢlar. Evet. Önergelere geçiyoruz. 

 

Önerge 1. Meclis BaĢkanlığına Ġlgi: T.C. Çanakkale Belediye Meclisi‟nin 01.11.2019 tarih ve 

2019/123 sayılı kararı. Ġlgi Meclis Kararı ile 17 EL 357 ve 17 DH 673 plakalı 2 (iki) adet 

otobüsün Belediyemize hibesi kabul edilmiĢ olup, söz konusu hibenin 5393 Sayılı Belediye 

Kanununun 15. Maddesinin „i‟ bendi hükümlerine istinaden kabulünün Sayın Meclis 

Heyetince görüĢülerek gerekli kararın alınmasını arz ve teklif ederim. 06.11.2019 Ülkü 

ġĠMġEK TUTAK Belediye Meclis Üyesi, Mehmet YAMAN Belediye Meclis Üyesi. Evet 

değerli Meclis Üyesi arkadaĢlarım bu konuda görüĢ beyan etmek isteyen var mı? Evet 

Çanakkale Belediyemiz 01 Kasım tarihinde yapmıĢ olduğu Olağan Meclis Toplantısında 

aldığı kararla Belediyemize 2 (iki) adet halk otobüsü hibe etmiĢtir. Göreve geldiğimiz tarihten 

itibaren gerçekleĢtirdiğimiz iĢbirliği ve paylaĢımlar için Çanakkale Belediye BaĢkanımız 

Sayın Ülgür GÖKHAN ağabeyim baĢta olmak üzere değerli Meclis Üyelerine, değerli 

bürokratlarıma, BaĢkan yardımcılarıma Kepez Halkı adına, Kepez Belediye Meclisi adına çok 

teĢekkür ediyorum. ġükranlarımı sunuyorum. ĠĢ birliğimiz artarak devam edecek. 

Çanakkale‟nin elindeki kullanmadığı 2 (iki) adet otobüsü biz alacağız. 1 (bir ) tanede 

Ġzmir‟den geliyor arkadaĢlarım 3 (üç) adet otobüs hatta üzerinde veya altta olan Ģuan bir 

Belediye Meclisinde, Belediyemiz emrinde Kepez Spor üzerinde logo olan otobüsü de 

tadilatını yaparak ulaĢım hizmetine koymayı planlamaktayım. Bunları da sizlerle paylaĢmak 

isterim. Tahmin ederim ki Kasım‟ın ikinci bandında bu otobüsler inĢallah hep birlikte 

halkımızın hizmetine sunacağız. UlaĢımla ilgili halkımızın rahatlaması adına çalıĢmalarımız 

artarak devam edecek. Hem bir kez daha Ġzmir Büyük ġehir Belediyesi‟ne hem Sayın Tunç 

SOYER‟e ve tüm Belediye Meclis Üyelerine ayrıca Çanakkale Belediye BaĢkanı Sayın Ülgür 

GÖKHAN beye tüm Belediye Meclis Üyelerine Kepez Beldemize yapmıĢ oldukları bu 

desteklerden dolayı Kepez halkı adına teĢekkür ediyorum ve görüĢ beyan etmek isteyen var 

mı?  

 

MEHMET NAĠR: Hayırlı olsun baĢkanım.  

 

BĠROL ARSLAN: Hayırlı olsun.  

 

RUHĠ AKKOYUN: Hayırlı olsun. 

 

BĠROL ARSLAN: Hayırlı olsun. 
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MEHMET YAMAN: Hayırlı olsun baĢkanım. 

  

BĠROL ARSLAN:  Üç partimizde hayırlı olsun dilekleriyle oylarınıza sunuyorum. Hibenin 

kabul edilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? TeĢekkür ediyorum. Oy birliği ile 

kabul edilmiĢtir.  

 

Önerge 2- 5393 Sayılı Belediye Kanununun 24. Maddesine istinaden „Belediye Meclisi 

üyeleri arasından en az üç en fazla beĢ kiĢiden oluĢan ihtisas komisyonları kurabilir. 

Komisyonların bir yılı geçmemek üzere ne kadar süre için kurulacağı aynı meclis kararında 

belirtilir.‟ denildiğinden Beldemizde kadın erkek eĢitliğinin sağlanması, toplumda hiçbir 

bireyin ayrımcılığa maruz kalmadan yaĢamını sürdürebilmesi amacıyla „Toplumsal Cinsiyet 

EĢitliği Komisyonunun‟ kurulmasını arz ve teklif ederim. 01.11.2019 Ülkü ġĠMġEK TUTAK 

Belediye Meclis Üyesi.  Evet değerli Meclis Üyesi arkadaĢlarım bu konuda görüĢ beyan 

etmek isteyen var mı? Ülkü hanım bir Ģey der misiniz?  

 

ÜLKÜ ġĠMġEK TUTAK: Kadının toplumdaki yerini bizim ülkemizde yerini bilmesi çok 

kolay değil. Kepez de de öyle. Hak ettiği yeri alabilmesi için iyi çalıĢma olacağını 

düĢünüyorum.  

 

BĠROL ARSLAN:  Bu konuda Sayın AK Parti Grubu. ĠYĠ Parti Grubumuz. Evet.  

 

HALĠL UYANIK: Komisyon kurulsun.  

 

BĠROL ARSLAN:  Komisyon kurulsun. Ak Parti Grubu da kurulsun diyor. O halde 

komisyonumuz 3 (üç) kiĢiden mi? 5 (beĢ) kiĢiden mi? OluĢsun.  

 

MEHMET NAĠR: 5 (BeĢ) olsun. 

 

BĠROL ARSLAN: Peki komisyonun kurulmasını ve 5 (beĢ) kiĢilik komisyon kurulmasını 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? TeĢekkür ediyorum. Değerli arkadaĢlarım. Oy birliği 

ile kabul edilmiĢtir. ġimdi komisyonumuz oluĢturacağız. Evet Ak Parti Grubu.  

 

MEHMET NAĠR: Vildan hanım baĢkanım.  

 

BĠROL ARSLAN: Vildan hanım.  

 

MEHMET NAĠR: Bayan olunca Vildan AKMAN.  

 

BĠROL ARSLAN: Adalet ve Kalkınma Partisi Vildan AKMAN dedi. ĠYĠ Parti Grubumuz.  

 

RUHĠ AKKOYUN: BaĢkanım Halil beyi öneriyoruz.  

 

BĠROL ARSLAN: Halil UYANIK. Evet Ülkü hanım.  
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ÜLKÜ ġĠMġEK TUTAK: Gülhanım KARCI,  

 

BĠROL ARSLAN: Gülhanım KARCI BARĠKAN. 

 

ÜLKÜ ġĠMġEK TUTAK: Ülkü ġĠMġEK TUTAK.  

 

BĠROL ARSLAN: Ülkü ġĠMġEK TUTAK.  

 

ÜLKÜ ġĠMġEK TUTAK: Hatice ġEN.  

 

BĠROL ARSLAN: Hatice ġEN. Evet Adalet ve Kalkınma Partisi Vildan AKMAN, ĠYĠ Parti 

Grubu Halil UYANIK, Cumhuriyet Halk Partisi Grubu Gülhanım KARCI BARĠKAN, Ülkü 

ġĠMġEK TUTAK ve Hatice ġEN oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum.  

 

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi. 

 

BĠROL ARSLAN: Evet komisyonumuzun tarihi görev süresini.   

 

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi. 

 

BĠROL ARSLAN: Peki 1 (bir) yıl olarak oylarınıza sunuyorum. Uygun mu 1 (bir) yıl. 1 (bir) 

yıl olarak oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. Evet değerli Meclis Üyesi arkadaĢlarım 25 Kasım 2019 tarihinde saat 15:00 de 

yapacağımız 2020 Mali Yılı Bütçesi görüĢmeleri ve 2020 Mali Yılı Gelir Tarifesi ile ilgili 

yapacağımız 2. BirleĢimde görüĢmek üzere Meclisimizi kapatıyorum. Herkese sağlık 

diliyorum. Huzur diliyorum. Mutluluk diliyorum. TeĢekkür ediyorum.  06.11.2019 

 

 

   BĠROL ARSLAN                    BURÇĠN SOYSAL            SEVĠM ÖZTÜRK AYGÖREN 

BELEDĠYE BAġKANI              MECLĠS KATĠBĠ                      MECLĠS KATĠBĠ     

 

 

 

 


